	Hall of Fame for Great Americans

Located at the Bronx Community College, this national landmark, The Hall of Fame for Great Americans, was founded in 1900 by Cornelius McCracken, the president of New York University, to celebrate Americans who have made a profound impact on American History. A breathtaking 630-foot open-air Colonnade designed by Stanford White houses bronze busts of the 102 Hall of Fame honorees, and overlooks the Harlem River. The honorees include a huge range of trailblazers from authors and architects to statesmen and explorers, such as Alexander Graham Bell and Eli Whitney.
Schomburg Center for Research in Black Culture

This collection is located in the heart of Harlem and within a branch of the New York Public Library. Arthur Schomburg, born in Puerto Rico, was the original collector of this compendium of information about the black experience and African slavery. The original manuscripts, photographs, paintings and other documents that comprised the collection have been expanded since Schomburg's death in 1940, and now include over five million items. Admission is free.

 
	Зал Славы великих людей Америки

Эта достопримечательность расположена в Общинном Колледже Бронкса. Зал был впервые открыт в 1900 году Корнелиусом МакКрэкеном, ректором Нью-Йоркского университета, чтобы прославить Американцев, которые внесли значительный вклад в историю Америки. В 630-футовой колоннаде с видом на реку Гарлем, возведенной по проекту Стэнфорда Уайта, под открытым небом размещаются бронзовые бюсты 102 знаменитостей – от писателей и архитекторов до политиков и исследователей, например, Александра Грэхема Белла и Эли Уитни.

Центр Шомберга по исследованиям в области негритянской культуры

Коллекция расположена в сердце Гарлема в филиале Нью-Йоркской публичной библиотеки. Артур Шомберг, пуэрториканец, был автором этой коллекции, рассказывающей о жизни афроамериканцев и рабстве. Коллекция подлинных рукописей, фотографий, картин и прочих документов пополнялась и после смерти автора в 1940  и теперь включает более 5 000 экспонатов. 




